



Aanwezig: Nele Vankevelaer, Lies Salien, Witse Tirry, Jonas Verlinden, Manosj Vos, Dario Nucibella, Victor Vaes, Kris Metdepenningen, Nihan Can, Joren Bielen, Lucie Meeus, Roan Bommerez, Simon Pauwels, Timo Vandevenne, Diete Loenders, Luca Peluso, Selin Bayramova, Sander Goos, Arne Brams, Tim Ver Elst, Marti Geudens, Jolan Vreysen, Willem Bruylant, Suta, Nabila Fachrunnisa Hidayat, Zeynep Orman, Ruben Schepers, Marcel Mugisha, Maarten Vanzeebroek, Robbe Willaert, Robin Janssens, Hans Jansen, Jack Pou, Mathilde Blanc, Mats Vandemeulebroucke, Alexander Herbots, Jonas Vleminckx, Kobe Casaer (38)

Afwezig: Kristan Van Den Kieboom, Dante Van Oeteren, Jethro Young, Flor Victoor, Thomas Luyten (5)

Volmacht: Jonas Verlinden (Kato Muller), Dario Nucibella (Joachim Heldens), Victor Vaes (Axel Geyskens), Kris Metdepenningen (Jolan Dewalheyns), Joren Bielen (Oskar Dehairs), Lucie Meeus (Simon Ghijsbrecht), Roan Bommerez (William Adam), Timo Vandevenne (Jelle Cuypers), Luca Peluso (Christopher Kurniawan), Sander Goos (Samuel Fin  ), Tim Ver Elst (Yarne Billen), Marti Geudens (Seppe Sels), Jolan Vreysen (Lukas Demarsin), Willem Bruylant (Simon Vanden Auweele), Ruben Schepers (Xander D'hondt), Jack Pou (Tjorven Kerckhofs), Mats Vandemeulebroucke (Wout Rubbrecht) (17)

Volgende AV: Aula Groep T – 22 Februari 2026

Agenda

1. Goedkeuring agenda
2. Goedkeuring vorig verslag (14/11/2025)
3. Ontslag Samy Van Vooren raadgevend lid AV
4. Ontslag Buse Kesen
5. Exploitatie Itero
6. Jaarrekening Itero
7. Investerings Frigo
8. Update Website
9. Voorstel extra raadgevend orgaan
10. Verkiezingen Kiescomit  
 1. Kris Metdepenningen
 2. Jonas Verlinden
11. Varia

1. Goedkeuring Agenda

De agenda werd goedgekeurd met handopsteking.

2. Goedkeuring vorig verslag (14/11/2025)

Het vorige verslag werd goedgekeurd met handopsteking.

3. Ontslag Samy Van Vooren raadgevend lid AV

Samy is tijdens de laatste drie **AVs** niet aanwezig geweest en heeft geen volmacht doorgegeven. **Samy** is hierbij ontslagen als raadgevend lid van de **AV**.

4. Ontslag Buse Kesen

Buse heeft laten weten dat zij niet meer bereid is om haar takenpakket binnen **Industria** uit te voeren en neemt hierbij ontslag.

5. Exploitatie Itero

Jonas Ve. en Kobe stellen de exploitatie van het werkingsjaar 2024 - 2025 voor.

De exploitatie wordt geprojecteerd en beide oud-quaestoren overlopen de belangrijkste aspecten.

Jonas Ve: Ik overloop alle actuals. Je kan vragen stellen per categorie.

- **BR**

Jonas Ve: Buiten de Jobfair waren alle getallen vrij accuraat. Ik heb bij dit evenement te hard vertrouwd op de verwachtingen van team **BR**. Ik heb hier niet genoeg achter gezeten, wat tot dit gebrek aan inkomsten heeft geleid. Dit verlies is de grootste reden dat het financieel jaar voor **Itero** niet positief was.

Mats: Is het btw-gedeelte voor alleen bedrijvenrelaties? Of is dat van de hele budgettering?

Jonas Ve: Dat is van heel de actuals, maar staat bij **BR** omdat de meeste btw-kosten daar vandaan komen. Alleen uitzonderlijke btw-kosten bestaan in andere categorieën, en worden onder dit puntje ook opgeteld.

Jack: Waarvoor staat Random?

Jonas Ve: Dit zijn vooral IT kosten voor software dat **BR** gebruikt voor mailing, design, etc.

Mats: Waarom is de Gold Partner negatief?

Jonas Ve: Dit waren de uitgaven voor het Gold Partner evenement, waar we onze gold partners willen bedanken om met ons samen te werken. De sponsoring die we van hun krijgen staat onder bedrijfssponsoring.

- **KD**

Kobe: In het 2^{de} semester waren er €2.000 minder aan boeken verkocht. Het was vooral voor de lidmaatschappen die we meer inkomsten verwacht hadden.

Timo: Wat waren de goodiebags? Waarom staan hier geen uitgaven of inkomsten bij?

Tim: We hebben uiteindelijk geen goodiebags gemaakt, er waren dus ook geen uitgaven hiervoor.

Alexander H: Verander de titels van deze domeinen zodat het duidelijk is over welk semester het gaat. We keuren het dan ook met die aanpassing goed.

- **Ontspanning**

Kobe: De openluchtcantus heeft negatiever dan verwacht gedraaid, vooral door facturen die te laat zijn doorgekomen.

Kobe: Boilerroom was ook origineel niet ingepland, dus heeft dus ook te extra lasten gezorgd.

Witse: Zorg ervoor dat Boilerroom juist geschreven is.

- **Sport**

Jonas Ve: Atrium Sport Event was geannuleerd vanwege problemen met het goedkeuren van lokalenreservaties, vandaar dat het evenement maar zo minder negatief heeft gedraaid.

- **Cultuur**

Kobe: De ticketsale van IFTF was positiever dan verwacht. Bij Revue zien we hetzelfde effect, omdat ze zelf veel kostuums voorzien hadden zijn de kosten voor dit evenement ook sterk verminderd.

Kobe: Bij de cultuurreis was een foute inschatting van mij gebeurd.

Kobe: Phantasialand was ook duurder dan verwacht. Onze **Vice International** is gestopt halverwege het jaar. Hij stond in contact met **Groep T** om via hen de bussen te financieren. Dit is vanwege zijn ontslag niet gebeurd, en die last is op ons terecht gekomen.

- Events

Jonas Ve: Galabal heeft veel negatiever gedraaid dan verwacht. De bonnenverkoop was exact zoals verwacht. We hadden veel gemiste inkomsten door drank. Daar zien wij als enige verklaring.

Sander: De vaten die gedronken zijn waren niet geteld op het einde van de avond. We weten dus niet of de factuur van de **Manhattan** klopt. Ik zeg niet dat er geen drank is weggegeven, maar dat is elk jaar en blijft minimaal.

Jonas Vle: Op de **RvQ** hebben we dit besproken, en was er gevraagd om de facturen na te kijken en te checken of het klopte. Is dit gebeurd?

Jonas Ve: Nee, dit is niet gebeurd. Ik was dit uit het zicht verloren. Ik zal er voor zorgen dat dit volgend jaar beter wordt nagekeken.

Mats: Laat de quaestoren zelf de vaten natellen na afloop van het Gala.

Jonas Ve: BJR is een stuk goedkoper uitgedraaid dankzij een subsidie vanuit LOKO.

Mats: Gaat dit evenement dit jaar opnieuw doorgaan?

Jonas Ve: Nee. We wachten nog op een openstaande betaling dat we nog niet ontvangen hebben van **Oude Markt vzw**.

Mats: Zorg wel dat tegen volgend jaar niet vergeten wordt dat er hier zoveel budget voor bestaat. Er moet duidelijke kennisoverdracht worden gedaan binnen de Quaestoren, zodat dit budget volgend jaar niet gewoon ergens anders besteed wordt.

- International

Kobe: Er was een extra evenement op het einde van het jaar, maar dit heeft niet voor extra financiële last gezorgd.

- EJW

Jonas Ve: De laatste 2 cantussen waren minder volzet dan verwacht, maar er werd wel meer gedronken. Buiten dit is de budgettering heel accuraat.

- Alumni

Jonas Ve: **Jethro** en **Liselotte** hebben heel goed werk geleverd. Er waren minder alumni aanwezig op de kajak, wat de enige afwijking van de budgettering was.

- **(Vice-) Praeses**

Kobe: Vooral bij de bedankingen was er minder uitgegeven (naar **Groep T**, bijvoorbeeld).

Kobe: Er moet nog een deel van het budget overgezet worden naar de functie teambuildings.

Marti: Hoezo was PW3 zo goedkoop vergeleken met verwacht?

Robin: Waarom ook bij PW2? Ik was niet op de hoogte tijdens het organiseren dat er nog geld over was.

Lies: Voor PW3 had ik hetzelfde probleem als **Robin**.

Kobe: Ik zal dit nakijken en een mail doorsturen.

Robbe: Zijn er nog andere budgetten die verplaatst moeten worden naar een andere categorie?

Alexander H: Momenteel staan er veel kosten op de verkeerde plek. Ik zou het niet goedkeuren met hoe ze momenteel uitgelegd staan.

Nele: Tot deze categorie waren er nog geen problemen.

Jonas Vle: Ik zou niet hier te veel discussie over voeren. Is het mogelijk om tijdens de AV dit nog na te kijken?

De AV gaat akkoord met die aanpak, en plant dan om de exploitatie op het einde van de meeting goed te keuren.

Robin: Voor PW2 heb ik de mogelijke fout gevonden. Ik zal dit doorsturen naar jou, **Kobe**.

Hans: We hebben meer dan 2 teambuildings uitgevoerd, maar ik zie er maar 2 vermeld in de actuals. Kan je dit nakijken?

Kobe: Ik zal het bekijken en een update sturen.

- **Communicatie**

Kobe: Het gaat vooral om de kosten van de licenties. Niet alle T-magazines zijn vorig jaar gemaakt.

Robbe: Zijn er genoeg gemaakt om aan contracten te voldoen van BR?

Kobe: Daar ben ik niet zeker van. Weet **BR** hier iets van? We zullen het nakijken.

- Onderwijs

Kobe: Er is minder uitgegeven dan verwacht.

Robin: Is het niet het doel om al dit geld te spenderen? Dan kunnen we hetzelfde bedrag blijven vragen van **Groep T** voor komende jaren.

Jonas Ve: Dit is al goedgekeurd voor het huidige werkingsjaar. Het is dus geen probleem, en dit jaar spenderen we wel het volledige budget.

- Skiteam

Jonas Ve: Tijdens de Skitrip hebben we een wind-up beschadigd. De factuur hiervan is na de halfjaarlijkse nog binnengekomen.

- Recup

Hans: Waarom is er zoveel geld over van de stewardshiften?

Jonas Ve: Wat er hier is gebeurd is dat we veel recupjetons over waren van andere evenementen. Daarom hebben we geen extra jetons gekocht voor de leden, en dus geen financiële last is hier zichtbaar. Het is inderdaad niet de juiste manier om deze kost weer te geven.

Sander: De jetons zijn nog altijd niet uitgedeeld.

Jonas Ve: Dit was **Hans** zijn verantwoordelijkheid.

Alexander H: Ik zou dit nog altijd als uitgave noteren binnen deze categorie. Nu is het totaal niet overzichtelijk wat er met het geld is gebeurd. In realiteit hebben we niet zoveel geld over.

Jonas Ve: Wat stel je voor?

Alexander H: Schrijf tenminste het geweten aantal kosten van recupjetons op.

*De **quaestoren** zullen dit aanpassen.*

- Allerlei

Jonas Ve: Het textiel was veel te laat besteld, en veel miscommunicatie nam plaats. Door al deze vertragingen, kwam deze bestelling samen met de eerste ronde van het huidig werkingsjaar aan. Omdat dit een fout van **Industria** was, hebben we een 50% korting aangeboden voor de leden die hun textiel gemist hadden op niet konden ophalen.

Jonas Ve: Ook veel **Crew** beloningen waren niet geclaimd, hier is dus ook minder geld uitgegeven.

Jonas Ve: De onverwachte uitgaven zijn vooral naar boetes voor de beiaardcantus.

Mats: Wat is de uitgaven van het kantoomateriaal?

Jonas Ve: Dit is besproken geweest op een AV een jaar geleden.

Deze discussie valt terug te vinden in het verslag van 13.12.2024, onder het punt Investerings.

Jonas Ve: De kosten betreffen de nieuwe televisie in het lokaal.

Mats: Hoeveel bedraagt de kilometervergoeding?

Jonas Ve: €0.16/km.

Mats: Wat is de trend in het gebruik hiervan?

Jonas Ve: Het lijkt te dalen. Deze kosten gaan ook naar bijvoorbeeld de prospectie van de Skitrip.

Kobe: Ik heb eerder deze kosten geplaatst onder de evenementen waar ze plaats hebben genomen, en niet allemaal onder deze algemene kost.

Mathilde: Probeer dit dan allemaal onder deze categorie te houden dit jaar.

Jonas Ve: Manosj zal dit doen.

- Beheer

Jonas Ve: Deze kosten zijn voor de vereniging lopend te houden. De kosten van de boekhouding zijn opgeslagen. **Mollie** inkomsten dat hier te zien zijn, is de compensatie van de uitgaven dit op voorhand binnen **KD** gebudgetteerd zijn. Dus **KD**-kosten zien er slechter uit dan in werkelijkheid, maar de **Mollie** kosten zien er beter uit dan in werkelijkheid.

Alexander H: Het is belangrijk dat dit duidelijk wordt genoteerd en aangepast. Nu geeft het een compleet foute indruk van de uitgaven en inkomsten tegenover volgende jaren.

Jonas Ve: We hebben op de **RvQ** besproken dat we dit zouden aanpassen in het **Arbor** werkingsjaar, maar dat het voor **Itero** hetzelfde zou blijven.

Alexander H: Ik zou nog altijd de **Mollie** kosten van **KD** aanpassen. Ik wil hier graag mee helpen. Hier is dus ook geen deadline voor, dus we kunnen dit nog achteraf aanpassen. Ik zou het goedkeuren van de exploitatie verdagen naar de volgende AV.

Jonas Ve: Dan zullen we het aanpassen.

Jonas Ve: **Fresh Pepper Design** heeft onze website gedropt, dus veel van het hostingbudget is niet gebruikt. Het is wel nog apart gehouden voor het huidig werkingsjaar om problemen met onderhoud of bugs te voorkomen.

- **Industria Car**

Jonas Ve: De schade aan de linkerdeur en de linkerflank van onze wagen zijn hersteld. Na tussenkomst van de verzekering hebben wij twee keer de franchise betaald, wat neer komt op ongeveer €1.000.

Jonas Ve: Het totale verlies voor het werkingsjaar van **Itero** zou dan uitkomen op €12.788.

Mathilde: Probeer veel vragen te stellen aan de **RvQ**, om mogelijke fouten te voorkomen. De budgetten moeten goed in orde gehouden worden.

*De **AV** verdaagt de goedkeuring van de exploitatie naar de volgende AV. De aanpassingen die hier besproken zijn, worden tegen dan uitgevoerd.*

Jonas Vle: Ik ben eerlijk gezegd teleurgesteld met de presentatie van de exploitatie. Op de **RvQ** zijn de fouten besproken, en er is niet genoeg op gelet naar deze presentatie toe. Jullie attitude is vrij nonchalant en verdedigend. Ik verlies zo het vertrouwen in de financiën van **Industria**.

Jonas Ve: Ik begrijp deze frustraties. Ik hoop dat jullie mij kunnen blijven vertrouwen, en ik geef de fout rondom het galabal toe. Maar ik wil nog graag benadrukken dat ik extreem hard gewerkt heb om alle cijfers zo accuraat mogelijk weer te geven.

Alexander H: De presentatie was niet informatief. Ik begrijp dat er heel laat nog veel werk in gestoken is. Je had dit wel kunnen vertellen aan de start van de exploitatie. En het was altijd mogelijk om dit punt te verdagen. Als je merkt dat jullie persoonlijk leven even te druk is, krijgt dit zeker voorrang. Als de exploitatie niet volledig is en niet naar je zin in orde is, dan mag je dit laten weten, in de plaats van er nonchalant over te gaan. Mijn commentaar lijkt misschien wat streng, dus ik wil zeker verduidelijken dat jullie een heel moeilijke taak hebben gemaakt, en dat fouten hierbij horen.

6. Jaarrekening Itero

Jonas Ve. en Kobe stellen de jaarrekening van het werkingsjaar 2024 - 2025 voor.

De jaarrekening wordt geprojecteerd en beide oud-quaestoren overlopen de belangrijkste aspecten.

Jonas Ve: We zullen het samengevat overlopen. Deze woensdag hebben we de laatste versie nog gekregen van de boekhouder, en ik heb niet volledig de finale versie kunnen nalezen omwille van gebrek aan tijd.

Robbe W: Het punt omtrent lidgeld, schenkingen, legaten en subsidies. Waarom is dit €10.000 minder dan vorig werkingsjaar?

Jonas Ve: Het is niet representatief met onze lidmaatschappen. Dit wordt als percentage doorgegeven naar de boekhouder. Subsidies van **BR** kunnen ook hieronder vallen, in **Mathilde** haar jaar was dit ook het geval.

Mathilde: Waarom is het bedrijfsverlies zo laag?

Jonas Ve: Dit gaat om het verschil tussen omzet en handelsgoederen. De kosten rondom de auto, depreciatie, website, -2 investeringen. Het **Nova** jaar heeft heel veel inkomsten van Jobfair gekregen, en de investeringen van het jaar daarna zorgen voor dit grote verschil.

Mathilde: Is dit besproken geweest op de RvQ?

Jonas Ve: Ja.

Mathilde: Voor dit jaar, plan meetings in met de boekhouder om de jaarrekening te overlopen want dit is enorm moeilijk om te interpreteren voor ons als studenten.

Jonas Vle: We kunnen dit ook gewoon goedkeuren via een knokkel.

De AV keurt de jaarrekening goed met een knokkel.

7. Investerings Frigo

Simon P licht de AV in over dit puntje. William heeft de research naar de opties voor een frigo gedaan, maar kon niet aanwezig zijn op de AV.

Simon P: We hebben maar 1 frigo momenteel, wat heel onpraktisch is voor onze werking. De andere is stukgegaan begin eerste semester.

Simon P presenteert de opties.

Mathilde: Waarom willen jullie een diepvriescompartiment?

Lucie: We hebben momenteel alleen een bakfrigo en een grote diepvries. Voor sector nights en BSA's is een combinatie beter.

Tim: Hoe zit het met hoe robuust de frigo is? Wij doen heel veel met onze frigo's, en die moet tegen een bots kunnen. We hebben in vorige jaren al een metalen constructie daarrond gemaakt, zou dat opnieuw mogelijk zijn?

Robbe: Is er gekeken naar 2^{de} hand opties? Het lijkt me te duur voor ons gebruik.

Diete: Ik heb hiernaar gekeken, maar er waren geen opties dichtbij.

Mats: Voor de garantie, voldoen wij aan de voorwaarden. Ook, als je een frame maakt, denk aan de kost hiervan.

Lucie: De oude frigo heeft een baseframe met wielen. We kunnen dit hergebruiken.

Jonas Ve: Is er gekeken naar het huidige model?

Lucie: Nee.

Jonas Ve: De frigo moet onder de deur passen, dus de hoogte is van groot belang.

Lucie: Dit zou moeten passen voor elk model dat we hebben voorgesteld met de wielenbasis van de vorige frigo eraan.

Jonas Ve: Als we de investering maken, moet de aankoop en bouw van deze frame wel gebeuren. Is er een plan? Van William kreeg ik die indruk niet.

Jonas Vle: Wat was de capaciteit van de oude frigo?

Lucie: Dit weten we niet exact.

Joren: Heeft **Support** een voorstel of preferentie?

Simon P: Ja, de 2^{de} frigo met garantie.

Hans: Een frigo gaat altijd blijven gebruikt worden binnen het praesidium. Ik zou een tweedehands optie nemen, want wij misbruiken frigo's toch altijd veel te veel.

Robbe W: Heb het net eens opgezocht, en er zijn meerdere tweedehands opties beschikbaar in Leuven.

Tim: Als we een nieuwe frigo kopen, dan wil ik niet dat die zo wordt vastgebonden zoals beschreven staat in de slides. Ik wil wel de frame helpen bouwen als we dit zouden doen.

Robbe W: De goedkopere optie lijkt me nog altijd het beste. We vervangen het dan eerder iets vroeger, maar gaat op lange termijn ons geld besparen.

Jonas Ve: Communiceer duidelijk naar mij volgende keer. Maak een goed plan, stel het voor en blijf mij op de hoogte houden.

Mats: Is de frigo nodig voor begin van volgend semester?

Sander: Ik heb die frigo nodig, en ik wil liefst een timeline tegen wanneer dit in orde kan zijn.

Dario: Jobfair heeft die ook nodig.

Mats: Ik stel voor om een budget apart te zetten, en dan een meeting met **Support** en **Jonas** te hebben over het exacte model.

Alexander H: Ik stel voor om **Support** een deadline te laten stellen voor een tweedehands optie te vinden. Als het tegen dan niet lukt, dan sturen ze een mail naar de **AV** en wordt er een eerstehands optie gekocht in overleg met de **Quaestoren**. Ik zou deze deadline op 24 december zetten. Kunnen we als AV deze aanpak goedkeuren? Als AV zouden wij moeten kunnen vertrouwen in **Support** om dit zorgvuldig aan te pakken.

De AV keurt deze aanpak goed.

Dario: Als er belangrijk eten in de frigo zit, leen die dan niet uit aan externen.

Jonas Vle: Voor toekomstige investeringen, maak een cost-benefit analyse, dat maakt het veel overzichtelijker.

Jack: Zet ook alle info van elke frigo op één slide. Veel beter om te vergelijken.

8. Update Website

Timo stelt dit puntje voor.

Timo: We hebben tijdens de laatste meeting besproken om de website in meerdere delen te verdelen. Dit zou zijn om de kosten te verminderen. De cursusdienst zou centraal geplaatst worden, en de rest wordt daarrond gebouwd, omdat dit gewoon statische pagina's zijn. We zoeken dus een goede centrale API die het makkelijk maakt om functionaliteit toe te voegen. Opteren voor niet-custom oplossingen is de enige optie om de kosten genoeg te beperken.

Jonas Ve: Met niet-custom bedoelen ze dat het een off-the-shelf aanpak zou zijn om kosten te beperken. De **KD** is hier de enige grote uitzondering op.

Timo: We hadden ook de vraag om een deel van de investeringsrekening te reserveren voor de website. Dit is nodig om voorstellen te maken naar de partners toe.

Timo: Is er ook een mogelijkheid tegen volgend jaar om budget voor de toekomstige ontwikkeling van de website apart te zetten?

Mats: We hebben nu nog niet genoeg geld om de website volledig uit te werken. Daarom willen we een idee van wat we volgende jaren van budget kunnen verwachten.

Robbe W: Heb je een idee van het nodige budget?

Timo: De kost van het totale project (zonder het Jobfair platform) zou €60.000 bedragen.

Alexander H: Ik kan garanderen dat dit meer zal zijn. We kunnen ook niet beslissen dat ze volgend jaar geld hiervoor apart zetten. Dat moet op de **AV** tijdens dat werkingsjaar beslist worden.

Mats: Het gaat niet om een gestemde beslissing. Het is eerder een good-practice tegenover volgend jaar.

Alexander H: Ik zou dan eerder een vergelijkbaar systeem vinden als voor de **Industria Car**. Maar ik wil hier niet een IR aanpassing voor maken. Ik zou het idee ook nog voorbij de **RvQ** laten gaan.

Timo: Ik hoop dat we in de toekomst een website kunnen hebben die makkelijk geüpdatet kan worden. Niet binnen 10 jaar geforceerd zijn om opnieuw te beginnen, wat veel duurder is.

Alexander H: Wat is de timeline? Is dit gewoon een update rondom het project of moeten we ook stemmen?

Timo: Ik wil geld apart kunnen zetten voor de website. In het geval dat we een deal met een partner kunnen krijgen en al toestemming hebben van de AV om dit te tekenen.

Alexander H: Zo werkt het niet. Er moet eerst een concreet voorstel komen, we gaan geen geld apart zetten op voorhand om dan snel te kunnen ondertekenen. We hebben meer informatie nodig, een **RvQ** over het thema, en een concreet plan dat wordt voorgesteld aan de **AV**.

Mats: We willen eerder een beslissing van de **AV** rondom de aanpak van het project. Blijven we kijken naar volledige website? Of gaan we starten met een **KD**-site. Dus we vragen om een indicatief bedrag van de **AV** om gebaseerd daarop een aanpak te hebben tegenover partners. Ik kijk ook naar de optie om de **LOKO**-site te gebruiken als oplossing voor het KD platform.

Nele: We gaan een meeting aangaan met **LOKO** volgende week rondom het KD-platform.

Jonas Vle: Bespreek dit budgetprobleem met de bedrijven waarmee je in contact staat. En behoud de mindset om gewoon het **KD**-platform af te krijgen, niet met de hoop om er dan aan te blijven bouwen. Als er een offerte zou komen, plan een nieuwe **AV** in.

Robbe W: Vorige **AV** waren er 5 bedrijven. Nu zijn er nog maar 2 waarmee we in contact zijn. Waarom?

Timo: **Van Ons** en **Nanosupport** zijn onze huidige partners waar we in contact mee staan. De andere bedrijven hebben niet geantwoord of waren niet geïnteresseerd.

Tim: De website van **Medica (Van Ons)** heeft hun 200k gekost.

Sander: En ze hadden ook een groot probleem met een error eerder dit jaar.

Timo: Dus hierbij, beslist de **AV** om te werken aan een nieuwe website?

Jonas Vle: Ik vind het een heel goed idee, maar er moet een gedetailleerde financiële verwachting zijn.

Mathilde: Laat het door de **RvQ** passeren voor de volgende **AV**.

*De **AV** beslist om dit uit te stellen. **Timo** en **Mats** zoeken verder een voorstel uit, maken een financiële schatting en laten dit voorbij de **RvQ** komen tegen volgende **AV**.*

9. Voorstel extra raadgevend orgaan

***Jack en Mats** presenteren dit puntje. **Wout** kon niet aanwezig zijn.*

Mats: We hebben dit idee eens gepolst bij de **RvB**, en willen weten wat de mening van de **AV** is. We gaan vandaag dus gewoon vragen om input en beslissen of we het project verderzetten tegen de volgende **AV**.

Mats: De reden dat we dit voorstellen is om de structuur van de vereniging op lange termijn meer te ondersteunen. Projecten worden groter, mensen werken harder en we moeten meer een focus leggen op een duurzame groei. **Alumni** is hier ook een grote pijler van. We hadden hierbij dus ook een voorstel rondom de verantwoordelijkheden van de **AV**. We willen feedback naar de **AV** toe promoten, en de huidige structuur werkt dit wat tegen. Ook een bias binnen de **AV** tegengaan is een onderdeel van deze voorgestelde structuur.

Mats: De twee grootste onderdelen van ons plan zijn verdeeld in het aanpassen van de **AV** en de **RvB**.

Jack: Een duidelijke nota is al uitgewerkt en gaat beschikbaar gesteld worden, ook in het Engels. Feedback van de **RvB** is er al, maar staat niet in de slides. Ik zal deze wel benoemen.

Jack: Lange termijn projecten vallen momenteel op de **RvB** maar het oplossen van de problemen van de huidige werking krijgen prioriteit.

Op vlak van de **AV** heeft de huidige structuur plek open voor verbeteringen.

Jack: We stellen de volgende structuur voor. Het grootste verschil zou zijn dat een nieuw orgaan gecreëerd wordt. Dit is bemand door oude zakken die een meerjarig engagement aangaan. Het is geen controlerend orgaan, maar een raadgevende en complementerende rol voor de huidige **RvB**.

Mats: De huidige **RvB** verandert elk jaar, en na dit jaar willen we ze nog de kans geven om verder te gaan op hun werk door deel te worden van dit adviserend orgaan.

Jack: We willen de kwaliteit van de beslissingen verbeteren. We promoten dus het gebruik van info-nota's of ondersteunende presentaties. Het tweede deel van deze aanpak zou inhouden dat feedback naar de AV rondom bijvoorbeeld de website meer plaatsvindt. Hier zouden dan duidelijke actiepunten vermeld staan, en de verantwoordelijke hiervoor.

Mats: We willen ook voorstellen om 3 niet-actieve leden van **Industria** de **AV** te laten voorzitten. Een sterke moderator binnen de **AV** die streng kan zijn naar het praesidium toe is nodig. Een voorbeeld van een toepassing hiervan is de jaarbudgettering, waar we geen informatie over hebben. Door deze structuur aan te passen voorzien we automatisch feedback op deze beslissingen. De nota's die we hebben vermeld zouden een grote rol in deze feedback spelen. En minimum één week op voorhand moeten we een mail met alle informatie kunnen doorsturen naar de **AV**.

Mats: We zouden deze leden benoemen als een voorzitter, ondervoorzitter en secretaris. Deze zijn gelijkaardig aan de **RvB**-varianten en gaan dus gelijkaardige functies uitvoeren, maar op lange termijn, met focus op feedback. Een voorbeeld hiervan is Bootcamp. De vicevoorzitter speelt hier bijvoorbeeld ook een grote rol in, doormiddel van een samenwerking met de **VP**.

Mats: De werklast voor de **AV**-opstelling verminderd dan ook substantieel naar de **RvB** toe.

Nele: Vanuit de **RvB** hadden we alvast de volgende feedback: We waren wel voorstander van de oude zakken meer te betrekken bij de werking van **Industria**. De website is hier inderdaad een enorm goed voorbeeld van. Feedback op lange termijn zien we als een enorme plus.

Nele: Waar we eerder geen voorstander voor waren: We zien de problemen die aangekaart zijn (werklast, bias, etc.), maar niet de nood aan een volledige herstructurering van de **AV**. De deadlines op de Nota's zijn dan wel iets dat we willen terugbrengen. We zien dus de meerwaarde in het voorstel, maar zien betere manieren om dit uit te voeren.

Nele: De **AV** blijft een controlerend orgaan, en zou moeten blijven betrokken worden bij de huidige leden.

Robin: Ik ben sceptisch over het laten voorzitten van de **AV**. Ik zou dan eerder samenzitten met de **Praeses** om bias tegen te gaan en de **AV** beter aan te pakken. De visie van het huidige praesidium moet blijven, en we willen dan geen bias vanuit een oude zak die niet constant betrokken is bij deze werking.

Mats: Dat is inderdaad een goed punt. We keken naar de termijnduur van deze voorgestelde functies, en de verantwoordelijkheid die hierbij hoort.

Robin: De verantwoordelijkheden van elk lid in het oog houden lijkt mij eerder een functie van de **Praeses** en de **RvB**.

Mats: Als dit het geval zou zijn, dan heeft de **AV** geen waarde meer. Als de werking niet correct is, dan gaat het praesidium en de **RvB** elkaar tegenwerken en niet het globaal probleem oplossen. Alleen iemand extern kan dit zien.

Robin: En om dat te vermijden was ik dan wel voorstander van het adviserend orgaan dat zou samenzitten met de **Praeses**.

Mats: Ik zeg niet dat dit een perfecte oplossing is, we hebben nog niet besproken wat er zou gebeuren als dit orgaan niet gevuld wordt, of niet zich aan de verantwoordelijkheden kan houden.

Jack: Wij willen de input van de **AV** rondom dit concept.

Hans: Ik ben geïnformeerd over de werking van andere verenigingen. Ik ben een voorstander van de voorzitter van de **AV** niet de **Praeses** te laten zijn. Dit voor de neutraliteit en het efficiënt verlopen van de **AV**.

Maar ik betwijfel de motivatie vanuit de oude zakken om dit orgaan te kunnen onderhouden, en de verantwoordelijkheden die erbij horen. Het blijft voor meerdere jaren een verplichting. Stuur ook alvast een mail naar de oude zakken om hun motivatie op te meten.

Mats: Dat is goede feedback. Ik zou hopen dat in een aantal jaren de alumni hard bij **Industria** betrokken blijven en dus meespelen in hun werking. Met hun ervaring kunnen we eerder gemaakte fouten vermijden.

Hans: Ik wil ook vriendjespolitiek vermijden. Er moet een regelgeving zijn rondom dit orgaan. De **RvB** mag van mij wel niet de oude zakken verliezen, vooral voor de eerste paar meetings.

Robbe W: Ik zie weinig impact van deze structuur op de **VV**.

Nele: Sinds dit jaar geven we op elke **VV** ook uitleg over de punten die besproken worden op de **RvB**.

Jack: Dit zit niet binnen dit project, maar we hebben hier ook ideeën over.

Robbe W: Ik wil de oude zakken in de **RvB** houden, om de efficiëntie te behouden. Ze hebben een andere werkwijze dan huidige leden, en dat is cruciaal.

Lies: Hoe frequent zouden ze samenkomen?

Mats: De **AVs** zouden even frequent zijn als nu. Het adviserend orgaan zou elke maand samenkomen.

Lies: En het coachen vindt dan plaats in die meetings?

Mats: Nee, dat kan op elk moment. Ook via een snel belletje.

Jack: We hebben het hierover gehad. We willen bootcamp aantrekkelijker maken voor oude zakken, en de barrières tussen lid en oude zak sneller doorbreken.

Lies: Meer contact momenten lijkt mij niet te helpen om dit obstakel te elimineren.

Jack: Breng de alumni activiteiten terug, en zorg dat huidig praesidium daar aanwezig is. Wij zijn niet zo eng als we op de **AV** lijken.

Jonas Vle: Zouden de leden van het adviserend orgaan gestemd moeten worden door de **AV**?

Jack: Ja.

Jonas Vle: Dan zie ik **Hans** zijn punt over vriendjespolitiek wegvallen. Je moet een sterke mening hebben en die kunnen doordrukken om dit orgaan te betreden.

Timo: In de nota wordt ook rekrutering besproken. Werkende oude zakken gaan moeilijk kunnen helpen met de rekrutering van het praesidium.

Mats: De verkiezingen zijn momenteel wat vaag. We willen daarom een sterke visie gebaseerd rond de **Praeses**. Hierbij hebben **alumni** een enorme meerwaarde om die structuur te behouden en de delen van de visie door te drukken naar volgende jaren toe. Wij willen de organisatie efficiënt houden en onze inzichten hier tot toepassen.

Timo: Met de invloed dat het adviserend orgaan gaat hebben zou er een controlesysteem vanuit het huidige **praesidium** moeten zijn, bijvoorbeeld door een lid van de **RvB** aanwezig te laten zijn in de vergaderingen van dit orgaan. Ook zou er een systeem moeten komen om mensen uit het adviserend orgaan te kunnen zetten, al zeker omdat de benoemingen voor lange duur zouden zijn.

Jack: Er moet aan het begin van elk jaar een plan gemaakt worden, en dan van dit adviserend orgaan zouden de leden zich over deze werkgroepen verdelen.

Timo: Hoe verschilt dit van de huidige werkgroepen?

Mats: Er is momenteel geen feedback loop. Er is geen structuur en gewoon een aanwezigheid van oude leden.

Jack: Er zouden dus drie **RvB** leden aanwezig zijn op deze meetings. Voor ons lijkt het best als de **Vice BR**, **Praeses** en **Quaestor** dit doen. En als er specifieke evenementen besproken worden, of projecten over functies, dan zou de **Vice** betrokken kunnen worden. Ook de verslagen van deze meetings zouden open moeten zijn naar het praesidium toe.

Nele: Waar trekken we de lijn tussen huidige werking en lange termijn?

Mats: Er zijn meerdere voorbeelden. 24 urenloop is een langetermijninspanning maar kan momenteel niet duidelijk voorbereid worden omdat je elk jaar een nieuw **Sport** team hebt. Dit is iets wat makkelijk door de adviserend raad kan gedragen worden.

Hans: Ik wil even laten weten aan de **AV** dat de **RvB** momenteel al heel veel werk heeft. Deze nieuwe structuur kan wat openingen voorzien voor de **RvB**. We hebben leden en alumni die enorm graag werken voor **Industria**, en dit is een manier om ze verder te laten meewerken aan de vereniging.

Robbe W: Oude zakken komen terecht op meerdere werkplekken en organen, en de kennis die ze daar opdoen is enorm waardevol.

Robin: Ik ben hier enorm fan van, maar er moet meer in detail gewerkt worden. Van mij mag het concept verder uitgewerkt worden. En ik wil dat het orgaan niet noodzakelijk is voor de werking van de kring, en dat je altijd kan terugvallen op het huidig praesidium.

Jonas Vle: Wat ga je uit deze feedback halen?

Mats: We hebben wat deadlines gedefinieerd. We willen dus tegen de volgende **AV** het concept verder uitwerken. Tegen de **AV** daarna willen we feedback vragen op specifieke artikels. En dan ten laatste op de AV in April kunnen we op de opgestelde artikelen stemmen.

Er worden 3 vragen geprojecteerd.

- Is de **AV** voorstander van het principe van het aanpassen van de organisatorisch structuur van **Industria**?
De AV is voorstander.
- Is de **AV** voorstander van de voorgestelde aanpassingen?
 - Adviserend orgaan om over lange termijn projecten te onderhouden.
De AV is voorstander.
 - AV functies creëren zoals vermeld (Voorzitter, Ondervoorzitter en Secretaris).
De AV is voorstander van een test periode en met een systeem om op terug te vallen.
 - Feedback loops en efficiënte discussies promoten.
De AV is voorstander.
- Is de AV voorstander van een werkgroep om dit project mee uit te werken?
*De geïnteresseerden laten het weten aan **Mats** en **Jack**.*

10. Verkiezingen Kiescomité

Aangezien **Nele** praeses is, is zij automatisch binnen **KC** verkozen als voorzitter.

De kandidaten stellen zich één voor één voor en beantwoorden de vragen van de **AV**. Er volgt een discussie per kandidaat, gevolgd door een anonieme stemming. De resultaten zijn als volgt:

1. Kris Metdepenningen

Kris stelt zich kandidaat.

Een stemming neemt anoniem plaats. De uitslag hiervan is als volgt:

Voor: 53

Tegen: 0

Onthouding: 2

Kris is met de 2/3^e meerderheid verkozen als lid van **KC**.

2. Jonas Verlinden

Jonas stelt zich kandidaat.

Een stemming neemt anoniem plaats. De uitslag hiervan is als volgt:

Voor: 50

Tegen: 2

Onthouding: 3

Jonas is met de 2/3^e meerderheid verkozen als lid van **KC**.

11. Varia

Nele: We hebben het PPR besproken met de **LOKO AV** vorige week. Dit beïnvloedt onze werking en ons IR. Jullie gaan volgende AV een update krijgen.

Alexander H: Kunnen we deze nota krijgen?

Nele: Vanaf dat die goedgekeurd is door alle partijen.

Nele: We zijn nu de alumni activiteiten aan het vastleggen. Als jullie willen meewerken, laat mij iets weten!

Jonas Vle: Wanneer kunnen we de data verwachten?

Nele: Tegen het einde van het weekend.

Jonas Vle: Enorm bedankt aan de **AV** om gefocust te blijven!

Mathilde: Bekijk de datums van de **AV**, drie keer op een zondag lijkt me moeilijk.

Nele: We zullen het proberen aan te passen.

Mathilde: Eerder op de dag is ook beter.

Robbe W: Heel veel volmachten zijn gebruikt geweest. Probeer meer aanwezig te zijn!